
I-vata a

ezer : ZC'.2 N' 21.

dlllll

eu

	

. .. wkn ir .mim n
___,YIIII I i i l FI{lÍ

	

n . . :

	

lii{{ lui .i l i11N(

	

1' _'

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 46/1994 . (IX. 30.) Ogy. határozat 91 . §. alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Németh Lászlóné nemzeti fejlesztési miniszterhez .

„Útfejlesztések úton-útfélen, csak ott nem, ahol kell? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Országgyűlési képviselői munkám során rengeteg kérdés érkezik útfejlesztésekke l
kapcsolatban .

Somogy megyei útfejlesztésekkel kapcsolatban két megkeresés is érkezett hozzánk :

Az első kérdés a 61-es út két éve átadott Pogányszentpéter és Böhönye közötti szakaszának
újra aszfaltozására vonatkozik, amely nem volt indokolt . Ugyanakkor Berzence Csurgó é s
Iharosberény között az utak szinte járhatatlanok .

„Miért nem azokat az utakat újítják fel, melynek állapota valóban felújításra szorul?”

„Mi alapján döntik el, hogy melyik útfejlesztése indokolt és melyik nem?”



A második kérdés a nagyatádi 68-as elkerülő út elő készültségi fokára vonatkozik .

„Hogy állnak a területek kisajátításával? ”

„Ha igen, akkor nyilvános-e, hogy kik voltak a terület tulajdonosai?”

Köszönöm megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . november 19 .
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